
 

PROTOKÓŁ NR LXV/2023 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 24 października 2023 roku 

w godz. 9:00 do 12:30 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z sesji: 

a) LXIV Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 5 września 2023 roku 

3. Rozpatrzenie uchwał w sprawie 

a) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z 

perspektywą na lata 2028-2031 

b) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wielka Nieszawka 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych i ich zagospodarowania 

e) określenia świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania 



f) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

4. PRZERWA 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji 

  

 

 

 

AD.1  

LXV  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

 



Ad. 2  Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół został zamieszczony na platformie 

Esesja i Radni nie zgłosili uwag do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół z LXIV sesji, która odbyła się w dniu 

5 września 2023 roku. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

LXIV Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 5 września 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Aniela Grela 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Protokół został przyjęty. 

 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z 

perspektywą na lata 2028-2031 

 

 

Pracownik Urzędu Paulina Wiśniewska wprowadziła w temat projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z 

perspektywą na lata 2028-2031 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowa Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz - poinformowała, 

że komisja w 3 głosami „ZA” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz 

 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że komisja w 4 głosami „ZA” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pracownik Firmy WESTMOR 

Pracownik Urzędu Paulina Wiśniewska 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-

2031. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z 

perspektywą na lata 2028-2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 z 

perspektywą na lata 2028-2031. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz 

 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że komisja w 3 głosami „ZA” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Radny Ryszard Kryszewski nie brał udziału w głosowaniu 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Kryszewski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Patryka Kluczyńskiego o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wielka Nieszawka. 

 

Pan Patryk Kluczyński przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz 

 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że komisja w 4 głosami „ZA” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 



 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowa Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz - poinformowała, 

że komisja w 3 głosami „ZA” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

 Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pracownik Urzędu Patryk Kluczyński 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielka Nieszawka. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka. 

 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Patryka Kluczyńskiego o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych i ich zagospodarowania 

Pan Patryk Kluczyński przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz 

 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że komisja w 4 głosami „ZA” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowa Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz - poinformowała, 

że komisja w 3 głosami „ZA” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Patryk Kluczyński 

Pan Wójt 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych i ich zagospodarowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych i ich zagospodarowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (2) 

Aniela Grela, Katarzyna Streich 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka  

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych i ich zagospodarowania. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i 

Promocji Ewę Kucharską o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie określenia 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania 
 

Pani Ewa Kucharska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka  - 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dodając, iż Komisja 

zwróciła uwagę na późny termin wprowadzenia uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Alina Sobecka 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aleksandra Rębacz 

 

 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 



Pani Ewa Kucharska 

Pani Skarbnik 

Radca Prawny 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRYMUJE SIĘ (6) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski  

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie określenia świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 17 października 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 



W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz 

Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Aniela Grela 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka  

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 17 października 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, gdyż wynika on 

bezpośrednio ze zmian budżetowych. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz 

Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Aniela Grela 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

 

 

PRZERWA 

 

 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że Komisja spotkała się 19 

października 2023 r. na posiedzeniu wspólnym wraz z Komisją Statutowo-Regulaminową. 

 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się raz 17 października 2023 r. w celu opiniowania materiałów na sesję, omówienia 

protokołu z kontroli Funduszu Sołeckiego Małej Nieszawki za 2022 rok oraz ustalenie terminu 

kontroli, który został przegłosowany przez Radę Gminy na wniosek mieszkańca. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i  Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja spotkała się 24.10.2023 r. w celu opiniowania materiałów na sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że 

Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami. 

 

 

6. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LXIV, 

która odbyła się w dniu 5 września 2023 roku. 

 

 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Poinformowała również, iż zaproszony został Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i 

Sportu w Małej Nieszawce i Radni mogą w pierwszej kolejność zadawać pytania do Dyrektora. 

 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

• Dlaczego obiekt nie może zostać udostępniony KGW Nowoczesne Gospochy? 

• Dlaczego obiekt nie może zostać udostępniony mieszkańcom w soboty? 

• Dlaczego światła po godzinach otwarcia GOKiS są włączone, m.in.: w salach oraz na 

boisku „Orlik”? 

• Ile projektów napisał Pan Dyrektor i jakie projekty funkcjonują aktualnie 

 

Pan Dyrektor GOKiS – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pani Ewa Kucharska – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Pani Skarbnik – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

Radna Alina Sobecka – poruszyła temat: 

• Jak pracował GOK za poprzedniego Wójta 

• Jak otwarte są Gminne Centra Kultury w innych gminach przy wydarzeniach 

okazyjnych odbywających się w weekendy 

• Planowanych wydarzeń przez „Nowoczesne Gospochy” 

• Sprostowania wypowiedzi na temat diet dla pracowników GOKiSu 

• Uchwały w spr. braku alkoholu na terenie GOKiS 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Radca Prawny – udzieliła odpowiedzi Radnej 



Pan Dyrektor GOKiS – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – poruszył temat: 

• Problemu jakim jest zamknięty GOKiS i aby udostępniać sale w sobotę dla 

mieszkańców 

 

Pan Dyrektor GOKiS – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Sołtys Mała Nieszawka Brygida Czapiewska podziękowała Dyrektorowi GOKiS za 

otwieranie GOKiSu na potrzeby akcji krwiodawstwa. 

 

Radna Aleksandra Rębacz  – poruszyła temat: 

• Wprowadzenia godzin pracy GOKiS w sobotę 

• Posiedzenia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Kultury  

 

Przewodnicząca podziękowała Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej 

Nieszawce za przybycie.  

 

Następnie poinformowała, iż przechodzimy do spraw bieżących. 

 

W trakcie dalszej dyskusji salę opuścili: Radna Dorota Krychowiak, Radna Alina Sobecka, 

Radny Rafał Szulc, Radny Arkadiusz Wyrzykowski  

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 

• Braku możliwości zorganizowania projektu przez KGW „Nowoczesne Gospochy” 

• Dożynek Powiatowych, w których uczestniczyły KGW „Nowoczesne Gospochy” 

• Dlaczego potrzeba było 49 dni aby odpowiedź na zadane pytania? 

• Czy na wymianę drzwi w Urzędzie Gminy potrzebna była zgoda konserwatora 

zabytków? 

• Czy jest zakończona inwestycja na ul. Krótkiej i ul. Olchowej? 

• Z czego wynika fakt, że do 20 października zrobione zostało ogłoszenie na 

Zamówieniach Publicznych o tym, żeby znaleźć inspektora, który będzie prowadził 

nadzór nad inwestycją, która już się zakończyła? 

• Czy jest prowadzony nadzór nad inwestycją dotyczącą wymiany rur azbestowych 

(wod.-kan.) na ul. Rzemieślniczej, ul. Wodociągowej i ul. Leśnej? 

• Czy Pan Wójt odpowiedział na pismo mieszkańców ul. Wodociągowej i ul. 

Tatarakowej? 

• Co się dzieje ze środkami, które miały zostać przekazane do Urzędu Gminy za 

modernizację budynku przy ul. Leśnej 1 w Małej Nieszawce. 

• Kto przygotowywał wniosek o zwrot dofinansowania z wytwarzania energii? 

• W jaki sposób Urząd sformułuje umowę w sprawie inspektora, który będzie prowadził 

nadzór nad inwestycją, która już się zakończyła? 



• Czy została wystawiona i opłacona faktura za ul. Krótką? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Radca Prawny – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

 

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnego Ireneusza Śmiechowskiego „W czerwcu na sesji 

Pracownik Urzędu Gminy zapewniał nas Radnych, że będzie rozpoczęty remont  

ul. Rzemieślniczej wzdłuż torów?” Kiedy się ten remont rozpocznie?” 

„Budowy III mostu od Torunia przez Wisłę oraz tereny Gminy Wielka Nieszawka. Czy Wójt 

ma wiedzę na temat konsultacji z mieszkańcami Małej Nieszawki w tej kwestii?” 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu  

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

 

• Odpowiedzi jakie Radni otrzymali od Wójta po 49 dniach 

• Liczby hydrantów na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

• Co znaczy słowo „niezwłocznie” przy udzielaniu odpowiedzi? 

• Gwarancji na ścieżkę rowerową w Cierpicach. 

• Interwencji w sprawie usunięć pęknięć na trasie ścieżki rowerowej. 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Mieczysław Kociucki  – poruszył temat: 

 

• Czy ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Toruńskiej jest już oddana do użytku? 

• Co z mostkami wzdłuż ścieżki rowerowej (ul. Toruńska)? 

• Czy w Gminie jest powołany zespół w sprawie rozmów dot. Budowy III mostu? 

• Braku wszystkich kierowników na obradach sesji? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

Przewodnicząca Rady Gminy – udzieliła odpowiedzi Radnemu 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli 

dotyczącej inwestycji ul. Krótkiej przez Komisją Rewizyjną 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli dotyczącej inwestycji ul. Krótkiej przez 



Komisją Rewizyjną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski  

WSTRYMUJE SIĘ (4) 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (5) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Rafał Szulc, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Wniosek 

formalny o przeprowadzenie kontroli dotyczącej inwestycji ul. Krótkiej przez Komisją Rewizyjną. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LXV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/42026/lxv-sesja-rady-gminy-24102023.htm 


